
53www.boom-in-business.nl - 2/2024

Green-One in Zundert wordt gerund door 
Egbert Herijgers en Ruben Gommers. Gommers 
kocht zich enkele jaren geleden in bij wat 
toen nog Boomkwekerij Herijgers heette en 
samen kozen ze voor een meer internationaal 
te gebruiken naam: Green-One. ‘Ruben werkte 
hier als veertienjarig jochie al op de zaterdagen 
en in de vakanties en is eigenlijk nooit meer 
weggegaan,’ lacht Herijgers. Na een opleiding 
tot hovenier besloot Gommers toch in de 
boomkwekerijwereld te blijven en na een loon-
dienstverband van zes jaar stapte hij als mede-
eigenaar in het bedrijf.

Meer volume met C2
Gommers: ‘Wij hebben voornamelijk container-
teelt. Onze hoofdmoot bestaat uit vaste planten 

in een 2-literpot. De kwekerij beslaat 12 hectare 
containerveld en bijna 2 hectare kassen en tun-
nels. We kweken sierheesters, varens, bamboe, 
van alles. Onze teelt gaat voornamelijk naar de 
tussenhandel: grote handelskwekerijen, deels 
hoveniers en veel export.’ Herijgers vult aan: 
‘Wij zijn niet gespecialiseerd in tuincentra, wel 
doen we veel cash-and-carry. Er zijn ook wat 
hoveniers uit de regio die bij ons planten halen. 
Onze planten gaan naar veel handelscentra 
die hoveniers van planten voorzien. Wij willen 
hoveniers motiveren om steeds meer over te 
stappen van planten in P9 naar C2. Van oudsher 
worden vaste planten in een P9 geplaatst, maar 
een C2 is veel mooier. De planten zijn groter, 
er staat gelijk iets met volume en er is minder 
uitval. Het is geenszins de bedoeling hoveniers 
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uit het hele land te bewegen hun planten 
hier bij ons te komen halen, maar wel dat ze 
onze planten via de tussenhandel betrekken. 
Desgevraagd geven wij graag aan welk han-
delscentrum of cash-and-carry in hun regio 
onze planten aanbiedt.’

2,5 miljoen planten
De naam Green-One verwijst naar de nummer 
1 in groen, legt Gommers uit. ‘Internationaal 
gezien communiceert deze naam een stuk een-
voudiger.’

‘Ons assortiment is ontzettend breed en daarin 
zijn we vrij uniek,’ stelt Herijgers. ‘Alles bij elkaar 
hebben we wel achthonderd soorten, inclusief 
de sierheesters. Er zijn vasteplantenkwekers 
die meer soorten hebben, maar niet in C2. 
Ons assortiment is breed en we hebben ook 
nog eens veel voorraden. We merken dat de 
vraag naar deze maat groeiende is. Wij zijn een 
jaar of twintig geleden begonnen met vaste 
planten in C2-potten. Toen waren dat er zo’n 
50.000, inmiddels hebben we bijna 2 miljoen 

vaste planten en siergrassen in C2 staan. In 
totaal hebben we elk jaar 2,5 miljoen leverbare 
planten.’

De ervaring leert dat er elk jaar aan de onder-
kant wel wat soorten afvallen die het minder 
goed doen. Gommers: ‘Daarvoor in de plaats 
komen er aan de bovenkant elk jaar weer nieu-
we soorten bij, meer dan er afvallen. Zo blijven 
we vernieuwen en uitbreiden. We kijken naar 
soorten waar we vertrouwen in hebben, waar 
de markt om vraagt of wat we zomaar eens 
willen uitproberen. We vinden het ook gewoon 
leuk om elk jaar nieuwe soorten te proberen.’ 
Hij vult aan: ‘Zo begonnen we een paar jaar 
geleden met acht soorten varens. Dat beviel 
ons zo goed, dat we inmiddels ruim twintig 
soorten varens telen. De vraag is er, dus dan 
springen we daar zo goed mogelijk op in. We 
beginnen dan over het algemeen met minimaal 
duizend planten per soort. Dat is tegelijkertijd 
de kracht van ons bedrijf: dat we zoveel soor-
ten in best grote aantallen kunnen leveren.’
Het bedrijf wordt, naast de twee eigenaren, 
draaiende gehouden door negen vaste mede-
werkers en daarnaast nog een aantal seizoen-
medewerkers en scholieren. Daar waar moge-
lijk, zijn de processen geautomatiseerd. Voor 
orderpicken gaat dat nog niet op; daarvoor zijn 
de orders te uiteenlopend.

Zo veel mogelijk chemievrij
Het bedrijf teelt zo veel mogelijk chemievrij. 
‘Planten die gevoelig zijn en veel chemie nodig 
hebben, zijn de soorten die er bij ons aan de 
onderkant als eerste weer uitgaan,’ vertelt 
Herijgers. ‘Er zijn zoveel mooie planten die je 
bijna of helemaal chemievrij kunt telen.’

Hoe kijken de ondernemers van Green-One 
naar de ontwikkelingen rondom veenvrij of 
veenarme teelt? ‘Het voordeel van veen is dat 
het een stabiele grondstof is en dat er beschik-
baarheid is,’ weet Herijgers. ‘Maar we sorteren 
wel voor op wat er komt. Zo hebben we in de 
afgelopen vijf jaar al verschillende proeven 
gelegd met 100 procent veenvrij substraat. 
Dit jaar breiden we de proeven uit; denk aan 
testen met 100.000 potten die volledig veenvrij 
worden opgekweekt. Dat kan ook, alleen is 
beschikbaarheid van de alternatieven nog wel 
een punt van aandacht. Daar hebben we alle-
maal mee te maken. Wanneer we volledig over 
zijn op veenvrije teelt, is het wel belangrijk dat 
er dan van die grondstof voldoende beschik-
baar is, zodat je niet elk jaar met een andere 
grondstof moet werken. Beschikbaarheid is nu 
de grote vraag. Dat zal best komen, maar dat 
heeft nog even tijd nodig. Ons reguliere meng-
sel is al voor 40 procent veenvrij.’

‘Wij hebben een 
groot assortiment 
in C2; daar zouden 
hoveniers gebruik 
van moeten maken’
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‘Dat wij alle soorten 
in grote aantallen 
hebben, is de kracht 
van ons bedrijf’

De varencollectie van Green-One


